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PROTOKÓŁ Nr III/2018 

z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie 

z dnia 13 grudnia 2018 roku 

 

Ad.pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie Jacek Kołodziej otworzył III w bieżącej 

kadencji obrady sesji Rady Miejskiej.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach udział bierze 15 

radnych, co zgodnie z ustawą czyni Radę zdolną do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Powitał Radnych, Panią Burmistrz, panią Wice Burmistrz, Panią Skarbnik, Sekretarza, Panią 

Prezes ZNP, Dyrektorów jednostek podległych, Radnego Rady Powiatu Koneckiego 

Wiesława Skowrona, sołtysów a także wszystkich przybyłych na obrady sesji. 

Poinformował, iż w związku z obowiązującymi przepisami Rozporządzenia Parlamentu 

Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób 

fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych  i w sprawie swobodnego 

przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE RODO  a także art.20 ust.1b 

ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (t.j.Dz.U. z 2018 r. poz.994  

z późn.zm.) obrady sesji są nagrywane oraz transmitowane na żywo.  

Lista obecności Radnych, sołtysów oraz zaproszonych na obrady sesji zostaje załączona  

do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie poinformował, iż na wspólnym posiedzeniu 

komisji Rady Miejskiej wypracowano wnioski o zdjęcie z porządku obrad III sesji dwóch 

projektów uchwał, tj. projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LII/355/2018 Rady 

Miejskiej w Stąporkowie z dnia 26 lipca 2018 r. dotyczącej określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych  

od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę, ujętego w porządku obrad sesji w punkcie 6 ppkt.a) oraz 

projektu uchwały w sprawie określenia metody ustalania opłaty za zagospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty, ujętego w porządku obrad sesji  

w punkcie 6 ppkt.b). Poinformował, iż złożone wnioski zostaną poddane pod głosowanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie zwrócił się z pytaniem, kto z Radnych jest za 

wycofaniem z porządku obrad sesji z punktu 6 ppkt.a) projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr LII/355/2018 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 26 lipca 2018 r. dotyczącej 

określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów  

w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę. 

Ze względu na zaistniałe problemy techniczne Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził  

2 min. przerwę w obradach. 

Po przerwie przystąpiono do głosowania nad wnioskiem za wycofaniem z porządku obrad 

sesji z punktu 6 ppkt.a) projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LII/355/2018 Rady 

Miejskiej w Stąporkowie z dnia 26 lipca 2018 r. dotyczącej określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych  

od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 14 głosów 

przeciw- 1 głos 

wstrzymało się- 0 głosów 
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przyjęła wniosek o wycofanie z porządku obrad sesji z punktu 6 ppkt.a) projektu uchwały  

w sprawie zmiany uchwały Nr LII/355/2018 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 26 lipca 

2018 r. dotyczącej określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę. 

Głosowało 15 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie zwrócił się z pytaniem, kto z Radnych jest za 

wycofaniem z porządku obrad sesji z punktu 6 ppkt.b) projektu uchwały w sprawie określenia 

metody ustalania opłaty za zagospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki 

opłaty. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 14 głosów 

przeciw- 1 głos 

wstrzymało się- 0 głosów 

przyjęła wniosek o wycofanie z porządku obrad sesji z punktu 6 ppkt.b) projektu uchwały  

w sprawie określenia metody ustalania opłaty za zagospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia stawki opłaty. 

Głosowało 15 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie zwrócił się z pytaniem, czy są dalsze pytania 

lub uwagi do porządku obrad. 

Głos zabrała Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska, która jako projektodawca wystąpiła  

z wnioskiem o wycofanie  z porządku obrad sesji z punktu 6 ppkt. c) projektu uchwały  

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz określenia 

inkasentów i stawek za inkaso podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego. Przedstawiony 

wniosek umotywowała tym, iż na wspólnym posiedzeniu komisji nie wypracowano 

jednoznacznego stanowiska w powyższej sprawie i nie ustalono konkretnych stawek,  

w związku z tym wniosek uznać należy za zasadny. Przypomniała, że Gmina Stąporków  

w poprzedniej kadencji na inwestycje wydatkowała 37 mln zł. Poinformowała, iż w jednym   

z rankingów Wspólnoty napisano, że Gmina Stąporków posiada jedne z najniższych 

dochodów, a co a tym idzie niższą subwencję. Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska 

poinformowała, iż w tym samym czasopiśmie Gmina Stąporków została także ujęta w jednym  

z rankingów najmniej zadłużonych gmin. Podkreśliła, że ten fakt świadczy o tym, że pomimo, 

iż wydano 37 mln zł na inwestycje w ubiegłej kadencji Gmina dalej prowadzi właściwą 

gospodarkę finansową, polegającą na oszczędności i oszczędzać będzie dalej. Powiedziała,  

że w dalszym ciągu będą wykonywane inwestycje, jednak zostanie zmieniona koncepcja 

polityki informacyjnej polegającej na szczegółowym informowaniu mieszkańców, jakie 

kwoty zostały wydatkowane na dany cel. Poinformowała, że porównane zostanie np. ile  

w gminie funkcjonuje przychodni i szkół oraz jakie wydatki są kierowane do tych instytucji. 

Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska poinformowała, iż Stąporków jest gminą 

prospołeczną i  w porównaniu do innych gmin posiada większą ilość przychodni i szkół, które 

potrafi utrzymać. Poinformowała, że gmina otrzymała środki na rewitalizację i obecnie jest  

na etapie przygotowywania kolejnych wniosków. Burmistrz Stąporkowa zapowiedziała,  

że zaplanowane inwestycje zostaną zrealizowane, natomiast wprowadzone zostaną także 

oszczędności. Zapewniła o przeprowadzeniu konsultacji społecznych z mieszkańcami,  
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aby nikt  nie próbował  promować się nie dbając o dochody. Podkreśliła, że populistycznym 

jest stwierdzenie, iż jest się przeciwnym podniesieniu podatków, czy innych opłat, tylko 

należy się zastanowić z czego zostaną zapłacone wydatki bieżące, szkoły, czy 

współfinansowane drogi powiatowe. 

Radny Edward Mazur powiedział, że pani Burmistrz niestety nie brała udziału  w posiedzeniu 

komisji Rady Miejskiej, które odbyło się w dniu wczorajszym, tj.12 grudnia br. Przypomniał, 

że podczas posiedzenia wypracowano dwa wnioski. Jeden z nich dotyczył utrzymania stawek 

podatków na poziomie obecnym, bez nanoszenia podwyżek, zaś wniosek drugi dotyczył 

podwyższenia stawek podatków o 10%, więc nie można twierdzić, że radni nie pracowali nad 

projektem uchwały. W dalszej części swej wypowiedzi poprosił o uczczenie minutą ciszy 

ofiar stanu wojennego, który został wprowadzony w Polsce dnia 13 grudnia 1981 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie zapewnił, że w punkcie 7 porządku obrad 

sesji ofiary stanu wojennego Polsce zostaną upamiętnione minutą ciszy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie zwrócił się z pytaniem, kto z Radnych jest za 

wycofaniem z porządku obrad sesji z punktu 6 ppkt.c) projektu uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz określenia inkasentów i stawek za inkaso 

podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego.  

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 6 głosów 

przeciw- 9 głosów 

wstrzymało się- 0 głosów 

odrzuciła wniosek Burmistrza Stąporkowa w  sprawie wycofania  z porządku obrad sesji z 

punktu 6 ppkt.c) projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości oraz określenia inkasentów i stawek za inkaso podatku od nieruchomości, 

rolnego i leśnego.  

Głosowało 15 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych. 

W związku z brakiem dalszych uwag i propozycji do porządku Przewodniczący Rady 

Miejskiej odczytał porządek obrad sesji, który po naniesionych zmianach przedstawiał się 

następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z II sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  

a) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz określenia inkasentów  

i stawek za inkaso podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego, 

b) sprzedaży nieruchomości położonych w miejscowości Kozia Wola stanowiących 

własność Gminy Stąporków, 

c) przyjęcia „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 

gazowe dla Miasta i Gminy Stąporków opracowane na lata 2012-2027 (aktualizacja z 

2018 roku)”, 

d) obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 9 głosów 
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przeciw- 6 głosów 

wstrzymało się- 0 głosów 

przyjęła porządek obrad III sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie po naniesionych zmianach. 

Głosowało 15 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych. 

Ad.pkt.3. Przyjęcie protokołu z II sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż projekt protokołu z poprzedniej sesji został 

radnym przesłany drogą mailową oraz został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogośnie 15 głosami "za" przyjęła protokół II sesji. 

Głosowało 15 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych. 

Ad.pkt.4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Chrzan odczytał informację o działaniach 

między sesjami, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

Wiceburmistrz Anna Pisarczyk odczytała informację o działalności międzysesyjnej, która 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż wszystkie projekty uchwał pozytywnie 

zaopiniowane co do zgodności z prawem zostały omówione na wspólnym posiedzeniu 

komisji Rady Miejskiej i ponieważ radni mają je przed sobą nie zachodzi potrzeba 

odczytywania ich podstawy prawnej. 

Radny Tomasz Kurbart zapytał, czy w dniu sesji w Urzędzie Miejskim jest obecna pani 

mecenas. Przypomniał, że na ostatniej sesji złożono wniosek w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że pani mecenas jest obecna w urzędzie. 

Ad.pkt.6.a) Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od nieruchomości oraz określenia inkasentów i stawek za inkaso podatku  

od nieruchomości, rolnego i leśnego, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż na wspólnym posiedzeniu komisji Rady 

Miejskiej wypracowano dwa wnioski: 

• Wniosek nr 1 złożony przez radnego Edwarda Mazura oraz radnego Łukasza 

Świerczyńskiego w sprawie pozostawienia stawek podatku na obecnym poziomie, bez 

dokonywania podwyżek. 

• Wniosek nr 2 w sprawie podniesienia stawki podatku o 10% złożony przez radnego 

Krzysztofa Chrzana. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek nr 1 złożony przez radnego 

Edwarda Mazura oraz radnego Łukasza Świerczyńskiego w sprawie pozostawienia stawek 

podatku  

na obecnym poziomie, bez dokonywania podwyżek. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 6 głosów 

przeciw- 9 głosów 

wstrzymało się- 0 głosów 

odrzuciła wniosek radnego Edwarda Mazura oraz radnego Łukasza Świerczyńskiego  

w sprawie pozostawienia stawek podatku na obecnym poziomie, bez dokonywania podwyżek. 

Głosowało 15 radnych. 



5 
 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek nr 2 w sprawie podniesienia 

stawki podatku o 10% złożony przez radnego Krzysztofa Chrzana. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 9 głosów 

przeciw- 6 głosów 

wstrzymało się- 0 głosów 

przyjęła wniosek złożony przez radnego Krzysztofa Chrzana. 

Głosowało 15 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych. 

Radny Tomasz Kurcbart powiedział, że skoro stawki podatku zostaną podwyższone  

o 10 % to należy rozumieć, że rada będzie głosować podwyższenie stawek obecnie 

obowiązujących o 10%. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż odczyta projekt uchwały ze stawkami 

zaproponowanymi na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Miejskiej. 

Radny Tomasz Kurcbart poprosił o ustalenie i przedstawienie Radnym dokładnych 

wysokości  stawek podatku po dokonanej podwyżce. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż na wspólnym posiedzeniu komisji 

zaproponowano konkretne kwoty podatku, które zostaną przedstawione przy odczytywaniu 

projektu uchwały. 

Radny Zbigniew Wiśniewski zapytał, czy zostanie poddany pod głosowanie wniosek 

przedstawiony przez wnioskodawcę na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Miejskiej, gdzie 

zamiast kwoty 0.60 zł zaproponowano kwotę 0,74 zł. Powiedział, że z uwagi na fakt,  

iż wniosek złożony przez projektodawcę na początku sesji został odrzucony należy poddać 

pod głosowanie wniosek złożony na komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że projektodawca w dniu dzisiejszym 

zawnioskował o wycofanie projektu uchwały w całości, który został przegłosowany  

na wstępie przed przyjęciem porządku obrad. Powiedział, że wnioski wypracowane  

na posiedzeniu komisji odnośnie zmian pierwotnej uchwały zostały przegłosowane i podjęto 

decyzję, który z nich będzie zostanie przyjęty i poddany pod głosowanie w uchwale. 

W związku z brakiem dalszych uwag i pytań do przedmiotowego projektu uchwały 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały. 

Głos zabrał radny Edward Mazur. Powiedział, że wniosek postawiony przez radnego 

Krzysztofa Chrzana mówił, że stawki zostaną podniesione o 10% w stosunku do 

obowiązujących. Wyjaśnił więc, że jeśli poprzednia stawka wynosiła 0,60 zł to 10% tej kwoty 

wynosi 0,06 zł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 5 min. przerwę w obradach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady od pkt.6 ppkt.a). Poinformował, iż 

przegłosowano dwa wnioski- radnego Edwarda Mazura i radnego Łukasza Świerczyńskiego o 

niepodnoszeniu stawek podatku, który został przez radę odrzucony oraz wniosek radnego 

Krzysztofa Chrzana o podniesieniu stawek podatku o 10 %, który był nieścisły. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się więc do wnioskodawcy o doprecyzowanie 

wniosku oraz dookreślenie proponowanych kwot. 

Radny Krzysztof Chrzan wyjaśnił, że propozycja 10% podwyżki dotyczyła 4 punktów 

przedstawionych w uchwale. Zaproponował odczytanie kwot po naniesionych zmianach. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, iż nie zachodzi taka potrzeba, gdyż projekt 

uchwały zostanie odczytany w całości. 

Radny Krzysztof Chrzan odczytał, iż w paragrafie 1 w punkcie 1 tj. od gruntów ppkt a) 

związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, bez względu na sposób 

zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków proponuje kwotę 0,65 zł. Odczytał,  

iż w paragrafie 1 w punkcie 1 tj. od gruntów ppkt c) pozostałych, w tym zajętych  

na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego przez organizacje 

pożytku publicznego proponuje kwotę 0,14 zł. Radny Krzysztof Chrzan odczytał,  

iż w paragrafie 1 w punkcie 2 tj. od budynków lub ich części ppkt a) mieszkalnych proponuje 

kwotę 0,60 zł od 1m
2 

powierzchni użytkowej a w ppkt b) związanych z prowadzeniem 

działalności gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych  

na prowadzenie działalności gospodarczej proponuje 16 zł. 

Radna Paulina Potocka zapytała, czy ppkt b)  z paragrafu 1 pkt 1 pozostaje bez zmian. 

Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że ta wartość pozostaje bez zmian, gdyż złożony 

przez radnego Krzysztofa Chrzana wniosek dotyczył zmiany tylko w 4 podpunktach, które 

były przedmiotem dyskusji na wspólnym posiedzeniu komisji rady. 

Radni nie wnosili dalszych uwag i propozycji do przedstawionych stawek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie doszczegółowiony wniosek  

w sprawie podniesienia stawki podatku o 10% złożony przez radnego Krzysztofa Chrzana. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 9 głosów 

przeciw- 6 głosów 

wstrzymało się- 0 głosów 

przyjęła wniosek złożony przez radnego Krzysztofa Chrzana. 

Głosowało 15 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych. 

Radni nie wnosili dalszych uwag i propozycji do powyższego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały po naniesionych zmianach i poddał 

go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 9 głosów 

przeciw- 6 głosów 

wstrzymało się- 0 głosów 

podjęła uchwałę Nr III/11/2018 w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od nieruchomości oraz określenia inkasentów i stawek za inkaso podatku  

od nieruchomości, rolnego i leśnego, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Głosowało 15 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych. 

Ad.pkt.6.b) Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonych  

w miejscowości Kozia Wola stanowiących własność Gminy Stąporków. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami "za" podjęła uchwałę  

Nr III/12/2018 w sprawie sprzedaży nieruchomości położonych w miejscowości Kozia 

Wola stanowiących własność Gminy Stąporków, która stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 
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Głosowało 15 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych. 

Ad.pkt.6.c) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Założeń do planu zaopatrzenia  

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta i Gminy Stąporków 

opracowane na lata 2012-2027 (aktualizacja z 2018 roku)”. 

Radny Zbigniew Wiśniewski zapytał, czy wszystkie zgłoszone na posiedzeniu komisji błędy 

zostały poprawione oraz czy prawidłowy projekt uchwały został złożony do Rady Miejskiej. 

Radny Edward Mazur powiedział, że Gmina zleciła wykonanie dokumentu stanowiącego 

załącznik do niniejszej uchwały firmie zewnętrznej pn. Przedsiębiorstwo Produkcyjno 

Usługowo Handlowe BaSz. Dodał, że w dokumencie nie podano nazwiska osoby, która  

go stworzyła oraz siedziby firmy. Wyjaśnił, że na wspólnym posiedzeniu komisji 

poinformowano radnych, że firma znajduje się w Końskich. Radny Edward Mazur 

powiedział, że za opracowanie dokumentu gmina zapłaciła 8600 zł a mimo tego znalazły się 

tam liczne błędy i niedopatrzenia. Poinformował, iż w dokumencie zapisano, że powstał przy 

współpracy z Urzędem Miejskim w Stąporkowie. Radny Edward Mazur podkreślił, że przed 

wydaniem dokumentu radnym powinien on zostać przeanalizowany i dokładnie sprawdzony, 

gdyż to nie radni powinni dokonywać sprawdzania błędów w dokumentach. Przypomniał, że 

na jednej z ostatnich sesji w poprzedniej kadencji miała miejsce podobna sytuacja, kiedy 

przyjmowano kompleksowy plan rozwoju szkół, za który zapłacono ok.5 tys. zł. Dodał, że w 

dokumencie znalazło się wiele błędów i także nie wiadomo było kto jest jego autorem  

a na komisji i na sesji nie było nawet jednego dyrektora placówki oświatowej.  

Radny Edward Mazur  zaapelował, aby poważnie traktować radnych i sołtysów oraz 

szanować ich czas i starannie przygotowywać dokumenty. Wyraził zdziwienie, że w tut. 

Urzędzie nie ma pracowników, którzy mogliby przygotowywać takie dokumenty, tylko trzeba 

ich wykonanie zlecać firmom zewnętrznym za duże pieniądze nie szukając oszczędności. 

Zaproponował, aby w urzędzie zatrudnić pracownika, który mógłby zajmować się 

opracowywaniem podobnych dokumentów. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 10 głosów 

przeciw- 0 głosów 

wstrzymało się- 5 głosów 

podjęła uchwałę Nr III/13/2018 w sprawie w sprawie przyjęcia „Założeń do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta i Gminy 

Stąporków opracowane na lata 2012-2027 (aktualizacja z 2018 roku)”, która stanowi 

integralną część niniejszego protokołu. 

Głosowało 15 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych. 

Ad.pkt.6.d) Projekt uchwały w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami "za" podjęła uchwałę  

Nr III/14/2018 w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej, która stanowi 

integralną część niniejszego protokołu. 

Głosowało 15 radnych. 
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Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych. 

Ad.pkt.7. Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie poprosił wszystkich przybyłych na obrady 

sesji o powstanie i uczczenie minutą ciszy ofiar stanu wojennego, który został w Polsce 

wprowadzony w dniu 13 grudnia 1981 roku. 

W sprawach różnych głos zabrali: 

Radny Edward Mazur odczytał pismo mieszkańca Stąporkowa, które stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. Odniósł się także do sprawy opłat za odbiór odpadów 

komunalnych. Powiedział, że podwyżka jest niewątpliwym problemem i nieuniknioną 

rzeczywistością i to radni będą musieli ją przyjąć. Radny Edward Mazur  przypomniał,  

że  w przypadku zwiększania środków w budżecie gminy na np. place zabaw, czy też 

inwestycję szkole w Niekłaniu, gdzie wstępnie zaplanowano 250 tys. zł a ostatecznie 

wydatkowano 365 tys. zł, gdyż w trakcie należało dołożyć do zadania 115 tys. zł, które radni 

przegłosowali bez żadnych wątpliwości. Jako kolejny przykład takiego działania podał 

głosowanie nad świetlicą w Komorowie, gdzie na ten cel w budżecie zabezpieczono kwotę 

250 tys. zł a wydatek finalny wyniósł 550 tys. zł, z czego wynika, że dołożono środki w 

wysokości 300 tys. zł. Poinformował, że także oświetlenie w gminie według wstępnych 

analiz miało kosztować 150 tys. zł a koszt finalny wyniósł 412 tys. zł, czyli dołożono do 

inwestycji 262 tys. zł, również inwestycja na ul. Miłej w Stąporkowie, która według 

wstępnych analiz miała kosztować 300 tys. zł  a  w rezultacie kosztowała 350 tys. zł. Radny 

przypomniał, że wodociągi w gminie wykonano bez dofinansowania, podobnie drogę 

prowadzącą do cmentarza w Stąporkowie a także drogę oraz zmianę planu zagospodarowania 

przestrzennego dla prywatnego inwestora terenu nad zalewem na ul. Miłej w Stąporkowie, 

który planował wielką inwestycję dla zagranicznych turystów a w rezultacie wystawił działkę 

na sprzedaż za kwotę 9,5 mln zł. Radny Edward Mazur powiedział, że gdy na wymienione 

inwestycje zwiększano środki budżetowe nikt nie miał wątpliwości i nie zadawał 

szczegółowych pytań, natomiast teraz w sytuacji, gdy trzeba podjąć kluczowe, bolesne dla 

społeczności lokalnej decyzje związane z podwyżkami za odpady komunalne nie słychać 

głosów przeciwnych. Powiedział, że na inne rzeczy gmina wydawała środki finansowe bez  

zastanowienia a teraz próbuje się obciążyć podwyżkami tych, którzy zarabiają najmniej. 

Radny Edward Mazur poinformował, iż są możliwości finansowania dopłat do śmieci. 

Przedstawił, iż osoby których dochód nie przekracza 542 zł  

na osobę lub w przypadku rodziny 456 zł na osobę to radni mogą ustalić niższą stawkę opłaty 

dla tych rodzin lub zwolnić ich z ponoszenia takiej opłaty. Kolejnym przykładem, o którym 

mówi artykuł 27 ustawy o pomocy społecznej są rodziny wielodzietne, a także rodziny 

posiadające Kartę Dużej Rodziny, które także powinny posiadać ulgi w opłatach za odpady. 

Zaproponował, aby wspólnie z sołtysami rozpocząć debatę nad rozwiązaniem problemu  

i wypracować stanowisko i stawki opłat za śmieci, gdyż w przeciwnym razie śmieci będą 

wyrzucane do lasów, czy rzek. 

Głos zabrał Jarosław Młodawski, prowadzący profil pn. Stąporków bez cenzury. Wyjaśnił, 

że profil powstał dlatego, że w czasie wyborów mnóstwo osób zadawało wiele 

merytorycznych pytań kandydatom na burmistrza. Poinformował, iż na profilu nieobecnej  

w tej chwili pani Burmistrz wszystkie niewygodne wpisy dotyczące interwencji, czy spraw 

wymagających załatwienia były usuwane. Powiedział, że z kolei wpisy nawołujące  

do linczowania innych niestety nie. Jarosław Młodawski poinformował, iż jest w posiadaniu 

takich wpisów. Wyjaśnił, że  strona Stąporków bez cenzury powstała, aby informować 

mieszkańców, że w gminie Stąporków jest nie tylko fantastycznie i cudowanie, bo się 

bawimy, lecz są w niej także problemy, np. śmieci, czy też rosnące ceny podatków. 
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W dalszej części swej wypowiedzi Jarosław Młodawski zapytał Przewodniczącego Rady 

Miejskiej, czy projekty uchwał są tajne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy kiedykolwiek były tajne? 

Jarosław Młodawski zapytał, dlaczego wobec tego tak duża fala nienawiści wylała się po 

tym, jak na profilu udostępniono projekty uchwał mówiące o drastycznych podwyżkach cen 

śmieci i podatków. Jako przykład mowy nienawiści przedstawił wpis jednego  

z użytkowników facebooka, fana pani Burmistrz, który napisał, aby rozstrzelać Jarosława 

Młodawskiego. Pan Młodawski powiedział, że należy sprzeczać się merytorycznie,  

na argumenty. Zapewnił, że w swych wpisach nigdy nie użył i używał nie będzie wpisów 

szykanujących inne osoby ze względu na płeć, wiek, czy wygląd. Powiedział, że jest 

nazywany hejterem, który ma długie włosy i musi je obciąć, bo w przeciwnym wypadku pani 

Burmistrz nie przeprosi jego żony, którą pomówiła. Stwierdził, że takie zachowanie to 

skandal i dziś chce o tym głośno powiedzieć. Nadmienił, że wiele osób chce uczestniczyć  

w obradach sesji, ale niestety są one zwoływane  w godzinach dopołudniowych, więc nie ma 

możliwości, aby mieszkańcy wyrażali swoje zdanie. Powiedział, że gdyby władze 

rzeczywiście chciały informować społeczeństwo lokalne o tym, jak np. będą wyglądać opłaty 

z a śmieci to wyglądałoby to zupełnie inaczej. Jarosław Młodawski przypomniał, że 

większość kandydatów w wyborach samorządowych spotykała się z mieszkańcami, lecz nikt 

nie miał odwagi ich  uświadomić, że od nowego roku cena śmieci osiągnie 15 zł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przerwał wypowiedź i zapytał panią Burmistrz,  

czy w okresie kampanii wyborczej w październiku znane już były stawki opłat za odbiór 

odpadów komunalnych. 

Zastępca Burmistrza Anna Pisarczyk odpowiedziała, że stawki opłat w tym czasie nie były 

jeszcze znane. 

Jarosław Młodawski przyznał rację, że owszem konkretne kwoty stawek za śmieci mogły 

nie być w tym czasie znane, jednak wiadomym było, że podwyżki śmieci będą. Podkreślił, że 

nikt z urzędników oraz radnych nie może powiedzieć, że nie miał w tym temacie wiedzy.  

W dalszej części swej wypowiedzi zarzucił brak informowania społeczności lokalnej  

o należytym segregowaniu śmieci. Powiedział, że nikt nie powiadomił mieszkańców, że jeśli 

nie będą prawidłowo segregować śmieci to opłaty znacznie wzrosną. Zapytał, dlaczego 

przetarg na odbiór odpadów komunalnych ogłoszono tak późno, co w rezultacie 

spowodowało liczne problemy. Jarosław Młodawski odniósł się także do podwyżki 

podatków, która miała miejsce na dzisiejszych obradach sesji. Przypomniał, że mówi się, że 

nie można było postąpić inaczej a przecież jeszcze niedawno mówiono, że gmina Stąporków 

posiada na koncie mnóstwo pieniędzy i jest fantastycznie zarządzana. Powiedział, że bardzo 

się cieszy z faktu, że gmina się nie zadłuża, chociaż przywołany ranking Wspólnoty mówi 

tylko o latach 2014-2017 i tak naprawdę nie wiadomo, jak wygląda zadłużenie w roku 2018 i 

czy wzrosło w stosunku do roku 2017. Jarosław Młodawski poprosił Przewodniczącego Rady 

Miejskiej o publikowanie projektów uchwał i podejmowanie rozmów z mieszkańcami w celu 

informowania społeczeństwa lokalnego o planowanych działaniach. W dalszej części swej 

wypowiedzi powiedział, iż jest zadowolony, że dyskusja o śmieciach spowodowała,  

że chociaż przez trzy miesiące mieszkańcy zapłacą niższe stawki opłat oraz niższe  

od proponowanych w projekcie uchwały podatki. Podkreślił, że w sprawie proponowanych 

podwyżek stawek podatku także zbrakło kampanii informacyjnej skierowanej do 

społeczności lokalnej. Zauważył, że już na drugiej sesji roboczej po wyborach podnosi się 

podatki, a mieszkańcom ciągle mówi się, że wszystko jest super. Poinformował, iż w 

kalkulacji dotyczącej śmieci podano, że w ciągu trzech lat z gminy ubyło 1200 osób. 

Powiedział, że dochody gminy stanowi nie tylko subwencja na podstawie mieszkańców, ale 

także udział w podatku PIT i CIT, bo im więcej mieszkańców w gminie i przedsiębiorców, 

tym wyższe wpływy z podatków do gminy. Jarosław Młodawski poprosił, aby w dyskusji 
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publicznej używać argumentów merytorycznych a nie oczerniać kogoś ze względu na jego 

wygląd, czy zapatrywania. Poprosił Zastępcę Burmistrza Annę Pisarczyk, aby przekazała 

nieobecnej na obradach sesji pani Burmistrz Dorocie Łukomskiej, że w sytuacji, gdy 

obraźliwe wpisy na jego temat nie znikną to zakończy się to podjęciem kroków prawnych.  

Radny Jacek Trudnos powiedział, że skoro dzisiaj tyle mówi się o rzetelności informacji  i 

już wiadomo, kto prowadzi stronę pn. Stąporków bez cenzury to administrator strony 

powinien czuwać nad tym, jakie posty się na niej pojawiają i czy są zgodne z prawdą. 

Poinformował, iż prowadzący tę stronę nie zwrócił uwagi na podaną informacje, iż Burmistrz 

Stąporkowa zarabia więcej od Prezydenta Kielc. Dodał, że nie zwrócono uwagi na fakt,  

iż wysokość pensji Prezydenta Kielc podana została w kwocie netto. 

Jarosław Młodawski zapewnił, że nigdy nie pisał o pensji burmistrza a jeśli na stronie 

pojawił się taki wpis to z pewnością zrobił to ktoś, kto się pod nim podpisał. 

Radny Edward Mazur odniósł się do zadłużenia gminy Stąporków i wyjaśnił, że na dzień 

13.12.2018 r. to 11 mln 6 tys.zł. Powiedział, że ma co do tej kwoty jednak wątpliwości, gdyż 

w budżecie zapisano także kwotę 1 mln 400 tys.zł, co daje sumę 12 mln 406 tys.zł zadłużenia. 

Poinformował, iż radni są już w posiadaniu dokumentów na sesję budżetową, która odbędzie 

się 20 grudnia br. i w 2019 roku gmina wykupi obligacje na kwotę ok. 5 mln 940 tys.zł. 

Dodał, że gmina ma do spłacenia jeszcze 650 tys.zł zaciągniętych obligacji, więc domniemać 

można, iż z obligacji z 2019 r. zostaną spłacone obligacje z roku 2018. Podsumowując Radny 

Edward Mazur powiedział, że gmina nie jest jednak w tak wspaniałej kondycji finansowej jak 

się to przedstawia. Przypomniał, że w jednym z wywiadów dla portalu TKN24 pani 

Burmistrz powiedziała, że gmina na koncie posiada 62 mln zł i do dziś nikt tej wypowiedzi 

nie sprostował, ani się z niej nie wycofał. Radny Edward Mazur zaapelował o szczerość i nie 

wprowadzanie społeczeństwa lokalnego w błąd. Przypomniał, że gmina Stąporków posiada 

tylko 27 km nitki kanalizacji sanitarnej, z tego 11 km w Stąporkowie i 15-16 km na wiosce, 

tj. w Hucisku, co w stosunku do innych gmin wypada bardzo źle. Radny Edward Mazur 

zapytał, co zrobiono przez 9 lat dla społeczności oprócz pikników i altanek, np. w Lelitkowie 

przed wyborami ustawiono 2 altanki. Powiedział, że należy działać na rzecz wspólnoty 

lokalnej, tj. zadbać o niższe ceny za odbiór śmieci, czy prowadzić politykę informacyjna 

mająca na celu uświadomienie społeczności o właściwym segregowaniu odpadów,  

co znacznie obniży koszty odbioru odpadów. 

Radny Zbigniew Wiśniewski poprosił o usunięcie z parkingu przy ul. Chopina  

w Stąporkowie uszkodzonego samochodu osobowego, który stoi tam od kilku miesięcy.  

Radny Jacek Trudnos odniósł się do tematu altanek i placów zabaw. Zapytał, dlaczego  

o zbyt dużej ilości placów zabaw i altanek mówią ci, którzy je posiadają. Powiedział,  

że podczas kampanii wyborczej rozmawiał z mieszkańcami Grzybowa, który prosili  

o wykonanie placu zabaw, dlatego, że w miejscowości jest coraz więcej dzieci, które nie mają 

się gdzie bawić. Powiedział, że popiera pomysł ustawienia altanek w miejscowościach 

Grzybów, czy Piasek. W dalszej części sesji wypowiedzi podziękował za wykonanie placu 

zabaw na Smarkowie, Koziej Woli oraz za otrzymane środki na ogrodzenie placu zabaw   

w Smarkowie. 

Radny Łukasz Świerczyński odniósł się do wypowiedzi poprzednika i pogratulował 

pomysłów na inwestycje i rozwój gminy. W kwestii usunięcia z parkingu samochodu 

osobowego wyjaśnił radnemu Zbigniewowi Wiśniewskiemu, że problem należy zgłosić  

w Starostwie Powiatowym w Końskich. 

Głos zabrała Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska, która odniosła się do wypowiedzi 

Jarosława Młodawskiego. Poinformowała, iż profil Stąporków bez cenzury powstał przed 

wyborami  i jeżeli osobie, która go prowadzi zależałoby na merytorycznej rozmowie  

to winien przyjść do urzędników i sprawdzić informacje, jakie na tej stronie są zamieszczane. 

Dodała, że strona  rzeczywiście jest bez cenzury, gdyż pani Burmistrz jest tam notorycznie 



11 
 

obrażana przez kilka rodzin ze sobą związanych. Pani Burmistrz wyjaśniła, że takie 

zachowanie ma na celu przekazanie mieszkańcom informacji, że tylko  

w gminie Stąporków opłaty za śmieci wzrosną a przecież stawki za śmieci drożeją w całej 

Polsce. Pani Burmistrz wyjaśniła, że jeśli będziemy w sposób prawidłowy segregować śmieci 

i zwiększymy stawkę z 6 zł do 10 zł miesięcznie to przecież w porównaniu do innych gmin 

nie będzie to duża kwota. Pani Burmistrz powiedziała, że na profilu Stąporków bez cenzury  

przeczytać można sugestie, iż przetarg na odbiór odpadów został ustawiony. Wyjaśniła, że do 

przetargu przystąpiły dwie firmy i dwukrotnie został on unieważniony. Poinformowała, iż na 

profilu przeczytać także można, że to Końskie mają monopol na odbiór śmieci i tam trzeba je 

oddawać, lecz nie są to informacje uzyskane od pracowników merytorycznych tut. Urzędu 

tylko nieprawdziwe. W kwestii grożenia Jarosławowi Młodawskiemu na profilu pani 

Burmistrz  poinformowała, iż profil sprawdzała i gróźb nie znalazła. 

Jarosław Młodawski podszedł do pani Burmistrz Doroty Łukomskiej i przedstawił jej 

przedmiotowy wpis. 

Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska powiedziała, że rzeczywiście tego wpisu nie 

zauważyła, gdyż nie śledzi swego profilu przez 24 godziny na dobę a został on wstawiony w 

późnych godzinach wieczornych. Dodała, że ten wpis rzeczywiście był niewłaściwy, ale to po 

stronie prowadzącego profil leży usuwanie takich komentarzy. Zapewniła, że wydrukuje 

komentarze, w których jest notorycznie obrażana. Podkreśliła, że altanki i place zabaw 

powstały w sołectwach dlatego, że mieszkańcy bardzo tego chcieli. W dalszej części swej 

wypowiedzi przypomniała, że nikt inny jak Radny Łukasz Świerczyński na ostatnim 

posiedzeniu komisji Rady Miejskiej zapytał, kiedy powstanie plac zabaw na Wólce 

Zychowej. Powiedziała, że takie zachowanie to czysta hipokryzja, gdyż jeśli wykonuje się 

konkretne zadanie to jest to uznawane za złe a w sytuacji, gdy się tego nie robi to też jest źle. 

Radny Łukasz Świerczyński odpowiedział, że hipokryzję uprawia pani Burmistrz i jest w 

tym mistrzem. 

Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska powiedziała, że radni poinformowali, iż 

posiadają pomysł na sprowadzenie lekarzy do gminy, więc poprosiła, aby ten pomysł 

przedstawić i usprawnić służbę zdrowia. 

Radny Łukasz Świerczyński odpowiedział, że rozumie, iż przedstawiony pomysł dotyczący 

służby zdrowia zostanie jednogłośnie przegłosowany. 

Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska powiedziała, że udział w komisjach rady jest 

pozbawiony sensu, gdyż na komisjach się nie rozmawia, tylko celowo pewne tematy porusza 

się na sesji. 

Radny Łukasz Świerczyński przypomniał, że to Burmistrz jest do dyspozycji radnych i 

poprosił, aby nie mówić, że przychodzenie na komisje nie ma sensu. 

Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska powiedziała, że udział w komisjach rady jest bez 

sensu, gdyż nie ma możliwości wypracowania jednolitego stanowiska, gdyż mówi się, że o 

konkretnych sprawach powie się na sesji. Dodała, że propozycje należy przedstawiać na 

posiedzeniach komisji, aby była możliwość dyskusji i wypracowania stanowiska. Zapytała, 

dlaczego radni, którzy nie chcą pracować na komisji nie przychodzą i nie przedstawiają pani 

Burmistrz bezpośrednio swych propozycji. Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska 

zaapelowała do Jarosława Młodawskiego, aby chcąc podjąć merytoryczną dyskusję przyszedł 

do Urzędu i uzyskał konkretną odpowiedź w danej sprawie a następnie poddał ją pod 

dyskusję na swoim profilu. Pani Burmistrz powiedziała, że kolejne 5 lat kadencji będzie 

bardzo dobre dla gminy Stąporków, gdyż sprzyja jej koniunktura. Poinformowała, że 

poprzedni Zarząd Marszałkowski dokonał zapisu eliminującego Stąporków ze złożenia 

wniosku na kanalizację sanitarną, ale obecnie sytuacja uległa zmianie i już w styczniu 

zostanie złożony wniosek na kanalizację, gdyż ten zapis usunięto.  

Radny Łukasz Świerczyński poprosił o przybliżenie treści tego zapisu. 
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Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska odpowiedziała, że zapis dotyczył aglomeracji 

kanalizacji, który eliminował gminę Stąporków z możliwości ubiegania się o dofinasowanie. 

Dodała, że termin składania wniosków upłynął 30 listopada, ale w styczniu zostanie złożony 

wniosek na kanalizację w aglomeracji Stąporków. 

Radny Zbigniew Wiśniewski złożył wniosek formalny o zamknięcie obrad III sesji Rady 

Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek Zbigniewa Wiśniewskiego 

o zamkniecie obrad sesji. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 8 głosów 

przeciw- 3 głosy 

wstrzymało się- 2 głosy 

przyjęła wniosek o zamkniecie sesji.  

Głosowało 13 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych. 

Ad.pkt.8. Zamknięcie obrad sesji.     

Przewodniczący Rady Miejskiej uwagi na wyczerpanie porządku obrad zamknął obrady III 

sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie dziękując wszystkim za przybycie. 

 

 

Protokołowała:                                             Przewodniczący Rady Miejskiej 

Karolina Rokita                                                         Jacek Kołodziej 
 

 

 


